

Darling	Hamilton	MacDonald (Miss)	Miller	Sargeant
Deans	(Qu'Appelle—	(Kingston and	Mitchell (Mrs.)	Scott
Dick	Moose Mountain)	the Islands)	Mitges	(Victoria—Haliburton)
Domm	Hawkes	MacDougall	Munro	Siddon
Ellis	Hees	Malone	(Esquimalt—Saanich)	Skelly
Elzinga	Hnatyshyn	Mazankowski	Murphy	Speyer
Epp	Hovdebo	McCain	Murta	Stewart
Forrestall	Howie	McCuish	Neil	Taylor
Fraser	Jelinek	McDermid	Nielsen	Thacker
Fretz	Kempling	McDonald (Ms.)	Nystrom	Thomson
Friesen	Kilgour	(Broadview—	Oberle	Towers
Gamble	King	Greenwood)	Ogle	Vankoughnet
Gass	Knowles	McGrath	Orlikow	Young—88.
Gilchrist	Kushner	McKenzie	Paproski	
Greenaway	Lewis	McKinnon	Reid	
Gurbin	Lewycky	McKnight	(St. Catharines)	

NAYS—CONTRE

Messrs.—Messieurs

Allmand	Côté (M ^{me})	Francis	Landers	Ouellet
Appoloni (Mrs.)	Cousineau	Frith	Lang	Parent
Axworthy	Cullen	Garant	Lapierre	Penner
Bachand	Cyr	Gauthier	Lapointe	Pepin
Baker	Daudlin	Gendron	(Charlevoix)	Peterson
(Gander—Twillingate)	Dawson	Gimaiel	Lapointe	Pinard
Beauchamp-Niquet (M ^{me})	De Bané	Gingras	(Beauce)	Portelance
Berger	de Corneille	Gourde	LeBlanc	Reid
Blais	Demers	(Argenteuil—Papineau)	Leduc	(Kenora—Rainy River)
Blaker	Deniger	Gourde	Lefebvre	Roberts
Bloomfield	Desmarais	(Lévis)	Loiselle	Robinson
Bockstael	Dingwall	Gray	Lumley	(Etobicoke—Lakeshore)
Bossy	Dion	Guilbault	MacBain	Rompkey
Breau	Dionne	Harquail	MacEachen	Rooney
Bujold	(Chicoutimi)	Herbert	MacGuigan	Rossi
Burghardt	Dionne	Hervieux-Payette (M ^{me})	MacLaren	Roy
Bussièrès	(Northumberland—	Hopkins	MacLellan	Savard
Caccia	Miramichi)	Hudecki	Malépart	Schroder
Campbell (Miss)	Dubois	Isabelle	Marceau	Smith
(South West Nova)	Dupont	Johnston	Massé	Tardif
Campbell	Dupras	Joyal	Masters	Tessier
(LaSalle)	Duquet	Kaplan	McCauley	Tousignant
Campbell	Evans	Kelly	McRae	Trudeau
(Cardigan)	Ferguson	Killens (M ^{me})	Munro	Turner
Chénier	Fisher	Lachance	(Hamilton East)	Veillette
Chrétien	Fleming	Lajoie	Nicholson (Miss)	Watson
Collenette	Flis	Lalonde	Olivier	Weatherhead
Cosgrove	Foster	Lamontagne	Ostiguy	Whelan—126.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-Fifth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the production of coal in the Province of British Columbia, presented by the honourable Member for Kootenay East—Revelstoke (Mr. Parker) on Friday, April 29, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-Sixth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Constituency of Crowfoot, in the Province of Alberta, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Crowfoot (Mr. Malone) on Friday, April 29, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante-cinquième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant la production du charbon dans la province de la Colombie-Britannique, présentée par l'honorable député de Kootenay-Est—Revelstoke (M. Parker) le vendredi 29 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante-sixième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la circonscription électorale de Crowfoot, dans la province de l'Alberta, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Crowfoot (M. Malone) le vendredi 29 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.